



### Mr Ben LI Ming Pan

Mr Ben Li graduated from City University of Hong Kong with Bachelor of Science (Hon) Information Technology. He received Master Degrees in Scientific Computing and Financial Engineering from Hong Kong Baptist University and Hong Kong City University respectively. Mr Li currently serves as Operations Director at Equinix (HK) Limited, responsible to ensure stable and efficient operation of all data centers in Hong Kong.

Mr Li was a Director Board member (Supply Class) of HKIRC between 2008 to 2014, also being elected as the Secretary of the Hong Kong Internet Service Providers Association from 2006 to 2009. He represented the ISP industry to communicate technical and operational views in various occasions, like Wi-Fi security guidelines formation, Copyright Ordinance forum and Legislative Councilor advisory board.

### 李銘斌先生

李銘斌先生畢業於香港城市大學並取得資訊科技理學士學位。及後於香港浸會大學及香港城市大學分別再取得科學計算理學碩士及財務工程理學碩士等學位。李先生現職 Equinix (HK) Limited 營運總監，負責全港數據中心的有效運作。

李先生曾於 2008 至 2014 年間擔任香港互聯網註冊管理有限公司董事局服務提供者界別代表，亦於 2006 至 2009 年間獲選為香港互聯網供應商協會秘書。他於不同場合代表互聯網供應商發表有關技術及營運之意見，曾參與無線上網保安守則的制定、版權法論壇、及立法會議員的諮詢委員會等工作。